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Адрес I-Scan Robotics Ltd.
Automated Systems for the Glass Industry 
Hasharon Industrial Zone 
P.O.BOX 50 31 
Kadima 60920 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Supplier of Transport- and Storing Technology, Robotic unloading cells, "On The Fly" unloading cells, Inspection systems I-Scan Robotics
manufactures advanced-technology systems for optimal handling, inspecting and unloading of various-size glass sheets. Condor is a multipurpose
robotic jumbo stacker uniquely designed to handle massive size sheets - up to 6 x 4 meters (about 20 x 30 feet) in area and more than 700 kilos (1540
lbs.) in weight. Hawk is an adjustable, multitask, state-of-the-art robotic workcell for the optimal unloading of flat glass sheets directly off a running float
line. HawkEye is a fully automated computerized inspection system that detects and identifies a variety of flaws and defects both on the surface and
around the edges of the glass sheet.

Company Profile of I-Scan Robotics Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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